
Jegyzőkönyvvezető beszámoló 

 

Az elmúlt időszakban nem akadt sok dolgom a tisztséggel kapcsolatban, a jegyzőkönyveket 

elkészítettem. Feltölteni a honlapra csak iktatás után tudom őket, amivel jelenleg 

megakadtam, mert az új Poszeidonnal (ELTE-s iktató rendszer) meggyűlik a bajom, igyekszem 

bepótolni a hiányosságokat. Amennyiben el szeretnétek érni a jegyzőkönyveket, kérlek, írjatok 

nekem, és átküldöm őket (egyelőre iktatószám nélkül). 

Ezen kívül bár talán nem beszámolóba való, de szeretném megemlíteni, hogy Hegedűs Dávid 

és Őri Bálint kollégákkal kitakarítottuk a 00.732-es Déli hallgatói irodát 11. 05-én, még tervezek 

visszamenni a workstation-nél port törölni, csatlakozzatok hozzám, ha van kedvetek! 

Budapest, 2021. november 06. 

Nagy Fruzsina Réka 

jegyzőkönyvvezető 


